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Hazánk a vízi balesetek terén sajnos előkelő helyet foglal el az európai statisztikákban. A
lakosság elsősegély-ismerete a bajba jutottak esélyeit tovább csökkenti. Kevesen tudják, hogy
a filmekben látott vízi mentési jelenetek többsége veszélyes.
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